
MLADENCI O DNEVU MLADOSTI

Ali si mladina res
žeti takšho proslavo?

Člani predsedstva obanske konference
ZSMS so na svoji seji 6. marca razpravljaK
o prediogu za scenarij prireditve v počasti-
tev letošnjega dneva mladosti, o sodelova-
nju z mladimi iz Lajkovca in o proUemati-
ki doma miadine na Kersnikovi.

Največ polemike je sprožil med razprav-
ljalci predlog za scenarij letošnje priredi-
tve ob dnevu mladosti v Beogradu, ki je bil
sprejet na pretisedstvu zvezne konference
mladine. Tekst scenarija smo do sedaj lah-
ko prebrali v tedniku Mladina, zato bom
vsaj v nekaterih točkah povzela »scene«
tega koncepta.

Sestavljalci tega scenarija so si letošnjo
prireditev zamislili kot zgodbo o naši zgo-
dovini, sedanjosti in bodočnosti, ki naj bi
jo predstavila šestnajstletna Ana in njen
oče Slobodan. Skozi to zgcxlbo Ana izve
zgodovino Jugoslavije, o rojstvu in poteku
dosedanje štafete, o napadu na Drvar, o
povojni izgradnji domovine, o sreči in last-
ni poti v socializem, kjer naj bi igralec -
Tito iz avtomobila ZIS delil pionirjem čo-
koladne bombončke, o jugoslovanskem
patriotizmu, ki se izraža tudi ob spominu

na nogometno tekmo Jugoslavija - Spani-
ja, na koncu pa zaključi zgodbo z neoku-
snim prikazom smrti tovariša Tita na Kli-
ničnem centru v Ljubljani. /

To je bilo le nekaj »biserov« tega scena-
rija, za katerega naj bi iz Ljubljane in
Maribora poslali mlade izvajalce v Beo-
grad. Člani predsedstva so v razpravi o tem
scenariju menili, da je koncept neprime-
ren, ker ne odraža bistva dneva mladosti.
Madi iz Slovenije naj ne bi sodelovali pri
takem scenariju, predlagali so, da se kon-
cept čim prej ustrezno spremeni, da se ga
objavi v več sredstvih javnega obveščanja,
da izrazijo o njem svoje mnenje tudi odbo--
ri za obujanje revoiludonarnih tradidj.
Člani predsedstva so postavili pred odgo-
vornost zvezno mladinsko predsedstvo,
ker je sploh sprejelo tak scenarij, ki izraža
totalno mistifikacijo lika tovariša Tita,
obenem pa ga lahko razumemo tudi kot
blatenje njegovega imena in lika.

Že lanskoletna prireditev ob dnevu mla-
dosti je prikazala »božansko« upodobitev
tovariša Tita letos pa je bil scenarij kljub
modemizaciji še slabši. Torej se kritike

lanskoletne prireditve niso upoštevale,
enako pa tudi ne stališča zveznega mladin-
skega kongresa o tej prireditvi. Prav zato
so razpravljalci predlagali, da čim več ljudi
spozna ta scenarij.

O sodelovanju z mladind iz
Lajkovca
Letos je že deseto leto sodelovanja s po-
brateno občino Lajkovac. Dosedanje so-
delovanje se je izražalo večinoma le preko
obiskov delegacij obeh občin, mladi so si
izmenjali brigadirje in pohodnike ter se
srečevali na proslavah ob občinskem praz-
niku. Žal mladincem zaradi pomanjkanja
finančnih sredstev ni mogoče sestaviti bo-
gatejših programov scxlelovanja, skušali
pa bodo poiskati najugodnejše rešitve.

O mladinskem domu na
Kersnikovi

S problemi tega doma jemlade seznanil
sekretar mestne konference ZSMS. Mladi
iz občine sa še vedno preveč odmaknjeni
od tega doma, ne vedo da so tam že mož-
nosti za uporabo prostorov, čeprav pogoji
za delo niso najboljši, V domu se razvija
kultura, ki je marsikja še potisnjena na
rob, izvajajo se programi, za katere niso
bila odobrena nikakršna finančna sredstva,
vendar mladi izvajajo programe s toliko
večjim entuziazmom. Zato bi veljalo le
pripisati: Mladi oglejte si dotn na Kereni-

• kovi, saj je vaš!
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